
Referat Borgerpårørende møde 16.4.24 
 

Mødet afholdes i Kløvercafeen fra kl. 11.30-13.30. Der vil blive serveret frokost. 
Tilstede: Tanja, Bent, Peter, Lissy, Ann, Gitte, Henning, Morten, Magrethe, Ask, Lone 
Fraværende: Gitte V 
 
Valg i el: Flemming genvalgt 
Valg i pakkemontagen: Morten genvalgt 
Valgt i Kløvercafeen: Gitte genvalgt 
Valg medarbejdere: Gitte valgt i stedet for Karen  

 

1. Godkendelse af referat   
Godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt. 

 

3. Formanden har ordet   
Har ingen bemærkninger. 
 
4. Status fra leder på Trepas  
- Opfølgning med åbning 7.30  

Der er startet op fra 1. april 2024 i 3 afdelinger i en forsøgsperiode på et år. Vi følger lø-
bende med i udviklingen i forhold til tilslutning, fordele og ulemper.  Individuelle mulig-
heder for, hvordan man kan tilrettelægge sine arbejdstider. Der arbejdes mest med faste 
arbejdstider.  
 

- Borgere, der nærmer sig pensionsalderen, vil 2 år før, få tilbudt medarbejdersamtaler med 
seniorfokus. 
Fremadrettet vil alle, der har 2 år til pensionsalderen, blive indkaldt til senior-fokus- sam-
tale. For at lave en plan for, hvad der skal ske, efter man som beskyttet medarbejder går på 
pension. Alle går på pension, når man bliver pensionist fremadrettet.  
I forbindelse med samtalen om, hvad der kan være af muligheder for den enkelte, er det 
vigtigt, at vi er opmærksomme på at tage emnerne med videre. Hvad kan vi lave af tilbud 
rundt omkring? Bent vil informere om dette til vores åbent hus.   
 

- Økonomi  
Der er balance i budgettet, og der er sat investeringsønsker på, som vi ønsker at kunne få 
råd til i løbet af året. 
Lige nu afventer vi og ser om budgetterne holder, inden vi laver alle investeringer.  
 

- Opgavestatus og perspektiver. 
 

5. Punkter til udvalgsmøde  
- I den forbindelse skal udvalget godkende dagsordenen til fællesmødet den 12. august 2024. 

For at få en dagsorden klar til udvalgets møde den 12. august, bedes I derfor fremsende 

punkter fra Borger- og Pårørenderådet senest den 7. juni 2024. 

 



- Samtaler med seniorfokus for borgere 2 år før pensionsalderen. Opmærksom på, hvad der 

er af muligheder for dem, der går på pension. Er der nogle tanker om, om der skal være fri-

villighed eller andre tiltag for denne borgergruppe. 

 

- Udvikling af borgerantal igennem de seneste år og fremadrettet. Hvilke tanker og forestil-

linger gør udvalget sig (antal igennem de sidste år vedhæftet). 

 

- Fokus på opgaveløsning ud af huset. Hvad er det for en udvikling vi arbejder på i forhold til 

dette på Trepas.  

 

- Renovering og bevarelse af Kløvercafeen. Meget stor tilfredshed og glæde.  

 

- Der er fortsat mulighed for rejser og ture. 

 

- Bent tager med til åbent hus, om der er nogle, der tænker, der er noget vi kan tage med. 

Alle tager med tilbage til afdelingerne, om der er noget de tænker, der kunne være relevant 

at drøfte med udvalget. Man skal vende tilbage til Lone senest den 31. maj 2024.  

 

 

6. Lønsedler. Er der behov for at få mere gennemgang af, hvordan man læser sin lønseddel? 

 

Der er et ønske om indhold og gennemgang af lønsedlerne i forhold til, hvordan man læser en 

lønseddel.  

Lave en intro til lønsedlen. Vises til borgerpårørendemøde og rundt i afdelingerne. Man kan også 

tage den i hånden med hjem. Transport, bonus, timeløn, pause og fradrag. Hvad vil det sige at være 

i beskyttet beskæftigelse? Der er lommepenge.  

 

7. Hvad rører sig rundt, alle får ordet: 

 

- Regnskoven: Der er gang i kløvning af træ igen. Vi har fået nogle nye dyr. Det er hele tiden 

en balance at få arbejdsmængden til at passe i forhold til årstidens opgaver. Der er flere 

gæster om søndagen – end der har været tidligere.  

Opdateringen af MobilePay har givet mange udfordringer rundt over det hele. Det betyder, 

at vi ikke kan trække vores statistikker.  

Fra den 12. maj – 19. maj holder vi 20-års jubilæumsuge. Entreen koster kun 20 kr. pr. 

person – i jubilæumsugen. 

Søndag den 12. maj afholder vi skattejagt og jubilæumsfest.  

 

- Dæk og metal: Vi har fået en ny kunde, hvor vi skal rejfe og pakke ophæng til havemøbler.  

Der har været mange dækskifte. 

Da vi har hjulpet VFF, blev vi inviteret til fodbold på Stadion, hvor Viborg spillede mod Ran-

ders.  

 

- Kløvercafeen: Har lige haft åbent hus, hvor der var rigtig travlt. Der var ca. 80 gæster. Der 

er begyndt at komme mange gæster om aftenen.  

 



- Pakkemontagen: Der laves fluesmækkere og brochurer fra Devi. Der er kæmpe ordrer fra 

PURE shotsrør. Der er indkøbt mere produktionsudstyr. En lille ny opgave med gravering.  

 

- Kantinen: Bager boller hver dag til formiddag. Frokost: smørrebrød, sandwich og den 

varme ret. Der er flere muligheder for at købe brunchmenuer.  

 

Virksomhedsbesøg er altid en mulighed.  

 

Savner hjemmebesøg. Hvordan kan det bruges fremadrettet?  

 

Lone vil undersøge, om vi skal have flagdag på Kong Frederiks fødselsdag.  

 

- EL: Vi har ikke så travlt i Samson, men hjælper med andre opgaver. Paraplyholdere, højtta-

lere er en ny kunde.  

 

Det var lærerigt med den brandøvelse, som vi havde for nylig.  

 

8. Arrangementer: 

 

- Jubilæumsfest 60 år den 15. maj 

- 20-års jubilæum regnskoven 13.maj hele ugen 

- Tæl skridt fra den 22. april – 5. maj 

- Søndersøløbet den 28. maj 

- All together festival den 26. juni 

- Sommerfest den 14. august 

- Afdelingsture 

- Uge 41 Danmarks motionsuge 

 

Information om kommende arrangementer. 

Der er stillet forslag om at lave en quiz om Trepas til Jubilæumsfesten.  

 

Er der stemning for at afholde en fastelavnsfest? Alle går tilbage og forhører sig, hvordan 

tilslutningen vil være til dette.  

 

9. Evt. næste møde: 

 

- Næste møde i regnskoven er torsdag den 29. august fra kl. 13.00 – 15.00 

 

Der blev spurgt, om det er en ide at invitere borgmesterkandidaterne ud til Trepas i uge 25.  

 

 

 


